

سبح اسم ربك الأعلم: ٢٠×٠٠ سم، حبر على ورق مصقول، ١١٠ ٦.

Praise the Name of the Lord the Most High: 40×60 cm, ink on glossy paper, 2011.

AMMAR AL MAIMANI	عمّار الميمني
Date of Birth: 1997	مواليد: ۱۹۹۷
QUALIFICATIONS	المؤهل العلمي
2017 - BA of Business, Higher College of Technology.	۲۰۱۷ - بكالوريوس تجارة، الكلية التقنية العليا.
ORGANIZATIONS MEMBERSHIP	عضوية المؤسسات
2011 - Youth Art Studio. 2008 - OSFA	۲۰۱۱ - مرسم الشباب. ۲۰۰۸ - الجمعية العمانية للغنون التشكيلية.
ARTISTIC FIELD	المجال الغني
Calligraphy and calligraphy Paintings.	الخط العربي والتشكيلات الحروفية.
ARTIST'S DIRECTIONS	الاتجاهات والمراحل الفنية
Classic Arabic calligraphy.	الخط العربي التقليدي.
THEMES	الموضوعات
Quranic Verses and poetry.	آیات قرآنیة وقصائد.
MATERIALS	الخامات
Paper, ink, cane and leathers.	ورق مصقول، القصب والجلد.
ammarar3@gmail.com	

استطاع إثبات تجربته في الساحة التشكيلية العمانية رغم حداثتها، بدأ انطلاقته كتلميذ تحت إشراف الفنان الخطاط محمد بن قاسم الصائغ وتمرّس في عدّة ورش متتالية لدم خطاطين متمكنين، وهو الان يشتغل علم مواضيع خطية مختلفة.

Despite his new experience, he has managed to prove himself in the Omani contemporary art field. He started as a pupil supervised by the calligrapher Mr Mohammed Bin Qasim Al Saigh. His competence improved by attending many artworks conducted by professional calligraphers. He is interested in a variety of calligraphy themes.

National Exhibitions and Symposia

2016 - The 11th Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

2015 - The 10th Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

2014 - The 9th Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

2013 - The 8th Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

2011 - 2012 - the Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

2010 - Fine Arts Festival (Qaboos Patron of Peace and Oman Land of Civilizations).

International Exhibitions and Symposia

2013 - Exhibition (Muhammad, the Messenger of Humanity), Amman, Jordan.

Workshops

2013 - A workshop on Aesthetic of Arabic Calligraphy, A'Sharqiya.

2011 - A workshop on Aesthetic of Arabic Calligraphy, Muscat Festival.

2010 - A workshop on Arabic Calligraphy conducted by Anwar Al Halawani.

2009 - A workshop on Arabic Calligraphy, Muntaser Al Hamadani.

Awards

2013 - The 1st Prize, School Students Category, the 8th Annual Arabic Calligraphy Exhibition.

Collections

His artworks are collected by individuals.

المعارض والملتقيات المحلية

٢٠١٦ - المعرض السنوي الحادي عشر للخط العربي والتشكيلات الحروفية.

ه٠١٠ - المعرض السنوي العاشر للخط العربي والتشكيلات الحروفية.

٢٠١٤ - المعرض السنوب التاسع للخط العربب والتشكيلات الحروفية.

٢٠١٣ - المعرض السنوي الثامن للخط العربي والتشكيلات الحروفية.

٢٠١٢ - ٢٠١١ - المعارض السنوية للخط العربي والتشكيلات الحروفية.

٢٠١٠ - مهرجان الفنون التشكيلية (قابوس السلام، عُمان أرض الحضارات).

المعارض والملتقبات الدولية

٢٠١٣ - معرض (محمد رسول الإنسانية) عمّان، الأردن

ورش العمل

٣٠١٣ - ورشة في مجال التعريف بجماليات الخط العربي، الشرقية.

٢٠١١ - ورشة في مجال التعريف بجماليات الخط العربي، مهرجان مسقط.

٢٠١٠ - ورشة في مجال الخط العربي، إشراف أنور الحلواني.

٢٠٠٩ - ورشة في مجال الخط العربي، إشراف منتصر الحمداني.

الجوائز

۲۰۱۳ - المركز الأول، مشاركة طلبة المدارس، المعرض السنوي الثامن للخط العرب، والتشكيلات الحروفية.

المقتنيات

توجد أعماله الفنية لدب بعض الأفراد.